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Geachte mevrouw Advokaat,

Op grond van ex artikel 39 van het regelement van de gemeenteraad, heeft u op 16 
oktober 2019 een aantal schriftelijke vragen gesteld aan het college van 
burgemeester en wethouders over het groenbeleidsplan en de betrokkenheid van de 
inwoners.
U leest hier onze reactie. 

Vraag 1: Bent u met onze fractie van mening dat er buiten de actie “prik een boom” 
ook nog met de inwoners overlegd moet worden, zoals in 2015 is gedaan? 
Zo ja, wanneer bent u dit van plan? Zo niet, waarom niet?

Antwoord: Wij gaan de inwoners betrekken bij de uitwerking van deze actie en wel 
op de volgende wijze:

a. Te zijner tijd gaan wij op de gemeentesite een interactieve kaart en een 
concept groenbeleidsplan plaatsen. Via plaatselijke media laten we de 
inwoners weten dat er op de website van de gemeente een interactieve kaart 
te vinden is. Op deze kaart staat de groenstructuur van Sliedrecht. Op 
dezelfde manier als bij Bomenprikker kunnen inwoners een reactie plaatsen 
als zij dat willen. 

b. We nodigen inwoners uit om via een workshop rechtstreeks met ons in 
gesprek te gaan over de gepresenteerde voorstellen.

Vraag 2: Bent u met ons van mening dat door het niet opleggen van een 
herplantplicht, de gemeente voor deze kosten opdraait? Is het daarom te overwegen 
een standaard herplantplicht in te voeren, om aan ons quotum te blijven voldoen? 

Antwoord: Nee, het standaard opnemen van een herplantplicht is een optie die wij 
momenteel niet overwegen. 
Het college schrijft op basis van de huidige verordening een herplantplicht voor als zij 
dit noodzakelijk acht. Voor de gemeente geldt al altijd een herplantplicht. 

http://www.sliedrecht.nl/


Vraag 3: Hoe is de controle op herplant ook daadwerkelijk gebeurt als die is 
opgelegd/overeengekomen?

De vergunninghouder krijgt de mogelijkheid krijgt om binnen twee jaar na 
vergunningverlening aan de herplantplicht te voldoen.  Bij grotere aanvragen, als het 
meerdere bomen betreft, voeren wij een controle op het herplanten uit. 
Bij kleinere aanvragen kijken wij van te voren of herplant mogelijk is. Is dit niet het geval, 
dan vragen wij een bijdrage voor het herplantfonds.  Bij deze aanvragen vindt zelden een 
controle op de herplantplicht plaats. 
In de actualisatie van het Groenbeleidsplan zal handhaving op de herplantplicht een 
onderdeel zijn van het beleid.

Vraag 4: Bent u bereid om met Sliedrecht Groen te bespreken, waar er bomen van welke 
soort, maar ook groenblijvende heesters en bloemen/planten voor onze gewaardeerde 
insecten geplant kunnen worden? Dit om biodiversiteit, en een kwalitatief beter aanzicht 
in de herfst en wintermaanden te creëren zodat de gemeente er ook dan “levendig” uit 
ziet? 

Wij willen Sliedrecht Groen en hun netwerk zeker laten meedenken over ons toe te passen 
sortiment. Deze samenwerking vergroot de kans op onverwachte en welkome inspiratie 
voor nieuwe soorten die praktisch toepasbaar zijn in onze gemeente. Momenteel vinden er 
al met enige regelmaat overleggen met Sliedrecht Groen plaats.
Biodiversiteit is al onderdeel van ons gedachtegoed. Medewerkers van het team BOR 
werken ook samen in regionale samenwerkingsverbanden, omdat biodiversiteit mede een 
zaak is van de regio.

Vraag 5: Kunt u ons vertellen waarom de evaluatie van het groenbeleidsplan en de 
daarbij actualisatie met een bomenbeheerplan niet meer voorkomt op de planning van de 
raadsagenda? Wanneer komt deze opnieuw naar de raad? 

Wij komen nog dit jaar met CIB waarin de evaluatie van het Groenbeleidsplan is 
opgenomen. Wij vinden het van belang dat er een goede terugkoppeling naar de 
inwoners plaatsvindt. Daarnaast vergt het betrekken van de inwoners en onder andere 
Sliedrecht Groen meer tijd dan oorspronkelijk was gepland. In het eerste kwartaal van 
2020 zal het Groenbeleidsplan voor de beeldvormende vergadering aan uw raad worden 
aangeboden.
Ook is door de griffie een verzoek aan management gedaan voor een prioritering van de 
onderwerpen op de groslijst. Samen met de al eerder genoemde zaken is dit aanleiding 
geweest de actualisatie van het Groenbeleidsplan en bomenbeheerplan te verschuiven 
naar het eerste kwartaal van 2020.

Hoogachtend,
Burgemeester en wethouders van Sliedrecht
De secretaris,                       De burgemeester,

N.H. Kuiper mca mcm          drs. A.P.J. van Hemmen


